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Under finner dere svar på spørsmålet under:
 
Rutetilbodet i og rundt Leirvik er planlagt med grunnlag i vedtatt Trafikkplan for Sunnhordland. Ramma for nytt tilbod er
dagens nivå på ruteproduksjon. Innanfor denne ramma er det gjort justeringar og omprioriteringar i rutetilbodet, med mål om
å få eit enkelt og effektivt linjenett for flest mogleg.  Det inneber mellom anna å prioritere best tilbod i område der
passasjergrunnlaget er størst og der utbygging gir potensiale for fleire kollektivreisande. I andre område er tilbodet justert
ned, tilpassa etterspurnaden.
 
Rutetilbodet på linje 673 er i nytt anbod styrka for området Sætrevik/Sagvåg, medan tilbodet over Litlabø noko redusert.
Tilpassinga er gjort ut frå ei samla vurdering, og innanfor dei økonomiske rammene som er gitt.
 
Mellom Litlabø skule og Sagvåg er det fortau adskilt med autovern, som legg til rette for trygg ferdsel for mjuke trafikantar.
 
 
 
Målfrid Vik Sønstabø
Leder avdeling Trafikktilbud

Skyss | Postboks 7900 | 5020 Bergen
Mob.: (+47) 916 53 176

skyss.no | www.facebook.com/skyss.no 
 
 
 
 
 
-------- Opprinnelig melding --------
Fra: Bertil Søfteland <Bertil.Softeland@hfk.no>
Dato: 20.06.2017 12:46 (GMT+01:00)
Til: Håkon Rasmussen <Hakon.Rasmussen@hfk.no>, Oddmund Sylta <oddmund.sylta@skyss.no>
Ko: Rolf Rosenlund <Rolf.Rosenlund@hfk.no>, Folkevalde <folkevalde@hfk.no>, Gro Stien Thorvaldsen
<Gro.Thorvaldsen@hfk.no>
Emne: VS: Spørsmål til fylkesordføraren, Fylkesutvalet 22.06.17
 
Hei Oddmund og Håkon.
 
Vedlagt følger spørsmål frå representanten Aud Karin Oen til torsdagen FUV møte.
Utarbeider dere svar?
 
Med venleg helsing
 
 
Bertil Søfteland
Leiar Fylkessekretariatet www.hordaland.no
Økonomi og organisasjonsavdelinga | Sekretariat
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Mob: 97 41 97 60 Tel: 55 23 90 25
www.hordaland.no

 



 
 
 

Fra: Folkevalde 
Sendt: 20. juni 2017 08:10
Til: Bertil Søfteland <Bertil.Softeland@hfk.no>
Emne: VS: Spørsmål til fylkesordføraren, Fylkesutvalet 22.06.17
 
Tar du denne vidare, og skal eg eventuelt journalføra ho?
 
 
 

Fra: aud karin oen [mailto:audkarino@hotmail.com] 
Sendt: 19. juni 2017 16:52
Til: Folkevalde <folkevalde@hfk.no>
Emne: Spørsmål til fylkesordføraren, Fylkesutvalet 22.06.17
 
 

1.      Det har kom reaksjonar frå Stord på dei nye bussrutene. Særleg er det
nemnt Sagvåg/Litlabø som er Sunnhordland sin største tettstad.
Litlabøområdet har og svært trafikkfarlige vegar, så av trafikkomsyn
for mjuke trafikkantar, bør ein syte for at tilbodet blir oppretthalde.
Det er ikkje reelle sykkelmoglegheiter. 

Kan fylkesordføraren gjere greie for dette og skissere tiltak? 

Beste helsing
Aud Karin Oen 


